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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének
2023. november 27-én 17.30 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásról

Az ülés helye: Batthyány Ferenc Művelődési és Kultúrotthon    
Bozsok, Rákóczi u. 142.

Jelen vannak: Banga Anikó   polgármester
Frank János alpolgármester
Kissné Banga Rita   képviselő

 
(3 fő) 

Tanácskozási joggal megjelentek: 
Dr. Zalán Gábor jegyző
Németh Melinda kirendeltség-vezető
Cserkutiné Stipsics Edina pénzügyi és gazd. oszt.vezető

(3 fő)

Lakossági érdeklődő: 22 fő

Banga  Anikó  polgármester  köszönti  Dr.  Zalán  Gábor  jegyző  urat,  Németh  Melinda  kirendeltség-
vezetőt, Cserkutiné Stipsics Edina pénzügyi és gazdasági osztályvezetőt, a képviselő-testületi tagokat és a
megjelent bozsoki érdeklődőket.  Megállapítja, hogy az ülésen az 5 fő képviselő közül  3 fő jelen van, az
ülés határozatképes.  

Az ülést megnyitja.  

A Képviselő-testület határozathozatal nélkül 3 igen szavazattal elfogadja a meghívóban szereplő
napirendi pontokat

NAPIRENDI PONTOK:
1. Beszámoló az önkormányzat képviselő-testületének 2023. évi munkájáról, a lakóhely környezeti
    állapotáról  
    Előadó: Banga Anikó polgármester 

2. Közérdekű kérdések és javaslatok 

1



II.

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA:

1. Beszámoló az önkormányzat képviselő-testületének 2023. évi munkájáról, a lakóhely környezeti
    állapotáról  
    Előadó: Banga Anikó polgármester 

Banga Anikó polgármester
Sok szeretettel köszöntök Mindenkit!  Engedjék meg, hogy külön köszöntsem Dr Zalán Gábor Jegyző
Urat,  Németh  Melinda  kirendeltség-vezető  asszonyt,  Cserkutiné  Stipsics  Edinát  a  Pénzügyi  Osztály
vezetőjét.  Engedjék meg, hogy köszöntsem még Frank János Alpolgármester Urat,  Kissné Banga Rita
képviselő-társamat.

Nézzük, mi történt az elmúlt évben Bozsokon! Februárban a Nőnappal indult a rendezvénynaptárunk!
Településünk  férfi  lakói  fergeteges  műsorral  köszöntöttek  minket,  köszönet  érte  meg  egyszer!  Az
Önkormányzat jóvoltából újhullámos szendvicseket kínáltunk és a szokásos virág sem maradhatott el! 
Április 15-én volt itt az ovisok SZM bálja, nagyon örülök, hogy az ovi most is teljes létszámmal működik
és  nagyon  magasszintű  munka  folyik  nap  mint  nap,  valamint  a  szülői  munkaközösség  is  egy  igazi
közösséget alkot! Május az Anyák napi ünnepséggel kezdődött majd 14-én hosszú évek után újra volt
elsőáldozás  Bozsokon!  Nagyon  fontosnak  tartom,  hogy  az  ilyen,  a  gyermekek  életét  meghatározó
események,  szintén  a  szülőfalujukhoz  való  ragaszkodást  erősítse.  Köszönet  érte  Loyd  Atyának  és
természetesen a szülőknek, hogy ők is fontosnak találták, hogy ezt a szép ünnepet együtt éljük meg! Május
19-én, Ivó napján köszöntöttük településünk férfi lakóit! Köszönjük a közreműködő csajoknak a műsort!
A retró majálisok  hangulatával:  virslivel  és  csapolt  sörrel  láttuk vendégül  az  erősebb nem képviselőit!
Hagyományteremtő szándékkal indult a rendezvény, jövőre találkozunk! Júniusban került megrendezésre a
Kalapos  napok  és  Dalos  találkozó.  Az  idei  évben  is  fantasztikus  élmény  volt  vendégül  látni  székely
testvéreinket! Ismét szeretném megköszöni mindenkinek, aki szállást és ellátást biztosított Nekik, akik a
szervezésben részt vettek, a szőlősgazdáknak, akik a szombati napot teszik minden évben felejthetetlenné!
A közös hétvégét Szentmisével és Trianoni megemlékezéssel zártuk, így volt teljes az Összetartozás napja!
A hétvégén az Önkormányzat a szombati közös ebédet és az esti pikniket finanszírozta. A szervezésért
köszönet a Kökörcsin Egyesület valamennyi tagjának! Július 30-31 én volt településünk Búcsú ünnepe. Az
idei évben is püspöki Szentmisével nyitottunk. Fekete Szabolcs segédpüspök Atya celebrált sokak számára
felejthetetlenen  Szentmisét.  A  délután  folyamán  a  hagyományos  ószeg-főszeg  foci  meccs  volt.  A
gyerekeket MóKata várta zenés műsorral és buborék showval, arcfestéssel és csillámtetkóval. A tűzoltók
jóvoltából hab-parti volt. Valamint különböző játékok, ahol mindenki megtalálta a magának megfelelőt. A
játékok költségeit a Kökörcsin Egyesület és az Önkormányzat állta, tehát a lakosságnak teljesen ingyenes
volt. Jó volt együtt tölteni ezt a délutánt is. 
Szeptember 2-án volt a Tűzoltók hagyományos főzőversenye, ahol az önkormányzat is képviselte magát.
Köszönjük Szabolcsnak a  felejthetetlen és azóta sokat emlegetett  gasztro kalandot.  Szeptember  1-3-ig
került megrendezésre első alkalommal 5 település és a Vas Vármegyei Önkormányzat szervezésében az
Asztalkő Fesztivál:  püspöki mise, Sebestyén Márta koncert,  Charlie  koncert.  A szeptember 9-i  Szüreti
Felvonulás,  szerintem  fantasztikusan  sikerült:  Az  időjárásfelelős  kitett  magáért…  Köszönjük  minden
felvonuló,  szervező részvételét,  köszönjük,  hogy idén is  feldíszítették a házakat,  portákat… és megint
jelesre vizsgáztunk vendégszeretetből!  Az ovisok és kis focistáink idén is az Önkormányzat jóvoltából
dottón  utaztak  a  felvonulás  alatt,  a  menetet  már  hagyományosan  a  Hajnalcsillag  Néptáncegyüttes
színesítette jelenlétével és műsorával. Idén a környező településeken kívül, velünk ünnepelt Jabing csapata
is, köszönjük mindenkinek. A focipályán folytatódtak a táncos műsorok, majd Regős Foki Veronika és
Hertelendy Attila szórakoztatta a nagyérdeműt. Mindenki vendégünk volt egy tál gulyásra. Köszönjük az
alapanyagokat  a  Határmenti  Vigadónak,  a  Főzést  Szabolcsnak  és  mindenkinek,  aki  részt  vett  az  étel
kiosztásában. Az este jó hangulatú szüreti bállal zárult. Szeptember 14-18.-a között 40 bozsoki Zetelakára
utazott. Köszönjük a szervezést Milkovits Károlynak és Rácz Évának. Nagyon büszke vagyok mindenkire,
akik velünk tartott… hősiesen viselte mindenki a hosszú utat, kevés kivétellel, de mindenkinek sikerült a
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Hargita meghódítása, bár jó ok arra, hogy visszamenjünk, hogy idén a ködtől nem láttunk semmit. Jártunk
Csíksomlyón, a Gyilkos tónál és a Békás szorosban, Korondon… Úgy gondolom, hogy mindenki pozitív
energiával töltődött az út során. Köszönjük a Kercselics családnak, hogy biztonságban tudhattuk az út
során csapatunkat!
Szeptember 20-án részt vettem egy határon átnyúló egyeztetésen, melynek neve Green Bellt, tehát zöld
szalag… Kísérleti jelleggel 4 településpár: Bozsok-Rechnitz, Sopronkövesd-Nikich, Jánossomorja-Andau,
Fertőrákos-Loipersbach.  A  kezdeményezés  lényege,  hogy  a  hajdani  határsáv  elválasztotta  ezeket  a
településeket  és  most  együttesen  bemutatjuk  a  sáv  területén  megőrzött  értékeinket.  Az  összefogás
távolabbi céljai a közös határon átnyúló bicikliutak kiépítése akár…. Szeptember 23-án Bozsok is részt vett
a Nardai jótékonysági rendezvényen, ahol Gréta orvosi költségeihez gyűjtöttek. Részt vettem az együtt
gondolkodásban  és  a  sörpadjainkat  kölcsönöztük.  Október  13-án  köszöntöttük  a  település  szépkorú
lakosságát és külön gratuláltunk a kerek évfordulós Bozsokiaknak! November 16-án 5 testületi ülés volt
Kőszegszerdahelyen Témánk a Fogorvosi Praxis és az Iskola volt. Az iskolához tartozó előzmények: 2023
januárjában az 5 önkormányzat értékbecslést végeztetett, 95 millió Forint. Az 5 testület 150 millió Ft-ban
határozta meg a vételárat, sajnos nem volt érdeklődő. Más hasznosítás, esetleges ingatlanmegosztás ötlete
felmerült, januárban újra tárgyaljuk. 8 éve lakatlan az iskola és sok a költség (biztosítás, fűnyírás, ingatlan
felügyeleti  díj)  2023.  81ezer Ft, 2024-től  100 ezer Ft.  A hétvégén kezdetét  vette az adventi  dekoráció
kihelyezése.  Köszönjük  a  Hodics  családnak  a  mindenki  karácsonyfájához  a  fenyőfát,  és  nagy-nagy
köszönet Kissné Banga Ritának és csapatának a sok-sok munkáért. Ha jól tudom csütörtökön foglalja el az
új  helyét  a Betlehem. A Tűzoltószertár  mellett  elkészült  egy kis  féltetős épület,  mely helyet  biztosít  a
Betlehemnek, az év többi részében, pedig a közösség rendelkezésére áll. Az Önkormányzat 127 ezer Ft
anyagköltség  hozzájárulással  támogatta  a  beruházást,  a  tiszteletdíjamból  100  ezer  Ft-ot  vállaltam  a
mesteremberek  honoráriumából.  Köszönjük  a  Tűzoltóknak  a  munkáját!  Amit  még  idén  tervezünk,
december 6.- Mikulás, december 17.- Adventi nap. Egy kicsit a pályázatokról. Azt tudtuk, hogy nem lesz
egy pályázatokban bővelkedő ez az év. 2023. júniusában a Magyar Falu program keretében adtunk be
pályázatot, út-híd-járda építés-felújításra 10 millió Ft értékben, sajnos tartaléklistára helyezték. A külterületi
utas pályázatunk jól halad. 66.112 ezer Ft-ot nyertünk, a pályázat intenzitása 95 %, az önrészt egy érintett
vállalkozás biztosítja.  Az ajánlattételi  felhívások kimentek, a győztes kivitelezővel szerződést kötöttünk.
Januárban elkezdődik a kavicsozási munkálat, kérjük a lakosság türelmét, ez kb. 100 kocsi kavicsot jelent
majd. Májusban tervezik a valaha szilárd burkolatú rész aszfaltozását. December 13.-tól lehet beadni az
újabb Magyar Falu programra a pályázatot, az óvoda tetőre. Közel egy év kihagyás után, április 2-a óta van
újra kommunális dolgozó a faluban Torma György személyében. Fűnyírás sok volt az idén, de mióta nem
kell füvet nyírni, elkezdte a belső nyílászárók és helyiségek festését. Két kocsi kavicsot szereztünk be a
Varga  árok  rendbetételére.  Három  földmunkás  ajánlatot  fogadtunk  el,  melynek  értelmében  az
önkormányzat  saját  erőből  finanszírozza:  a  varga  árok  kituskózását,  az  úthibák  kijavítását,  az  árkok
frissítését. A kláncon az árkok és átereszek rendbetételét, valamint az Áváréktól a buszfordulóig az árkok
rendbetételét, melyek a folyamatos kellemetlenségektől szeretnénk a lakosságot megkímélni. Az idei évben
is volt lomtalanítás: vas, elektromos, lom. Nagyon sok negatív tapasztalat is volt, maradék festékes doboz a
fiókban stb. Szociális tűzifára pályáztunk az idei évben is, 18 m3 elbírálása és kiosztása folyamatban van, az
idei évben lesz lehetőség még a 30 m3 erdészeti  együttműködésből származó fa kiosztására. A tavalyi
évben  is  hasonló  mennyiségeket  sikerült  kiosztani.  Köszönjük  az  alpolgármester  úr  munkáját  a
kiosztásban!  Végül,  de  nem  utolsó  sorban.  Köszönöm  a  Kökörcsin  Egyesületnek,  hogy  valamennyi
nemzeti ünnepünket színvonalasan megtarthattuk és minden szervezésben kiveszik a részüket! Köszönöm
a Tűzoltóknak, hogy vigyáznak ránk és mindig ott vannak, ha segíteni kell és a szertár mindig nyitva áll és
szeretettel várnak mindenkit. Köszönöm Kissné Banga Rita és családja munkáját! A Rita az, akire mindig
mindenben  számíthatok.  Virágot  ültet,  díszít,  takarít  és  mindig  hoz  magával  még  jó  pár  embert.
Köszönöm szépen!
Még alpolgármesterként felajánlottam tiszteletdíjamat a falu javára és ezt polgármesterként is szeretném
folytatni.  Az  idei  évben  fa  hasogatásra,  fellépti  díjakra,  egyesületi  támogatásokra  tettem  meg  ezt
nagyságrendileg, 1 millió Ft értékben.
Szeretném megköszönni,  hogy  meghallgattak!  Ennyit  szerettem volna  mondani.  Ha  bárkinek  kérdése,
kérése van, akkor szívesen várjuk. Köszönöm szépen. 
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Kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  Bozsok  községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  3  igen
szavazattal meghozta a következő határozatot. 
75/2023.(XI.27.) Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat képviselő-testületének munkájáról
szóló beszámolóját elfogadja. 

Határidő:  azonnal 
Felelős:  Banga Anikó polgármester 

Kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  Bozsok  községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  3  igen
szavazattal meghozta a következő határozatot. 

76/2023.(XI.27.) Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testületének határozata: 
Bozsok községi Önkormányzat Képviselő-testülete a lakóhely környezeti állapotáról szóló beszámolóját
elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Banga Anikó polgármester

2. Közérdekű kérdések és javaslatok 

Hozzászólások:

Pirosné Hodics Edit bozsoki lakos
Említetted a Torma nevezetű falugondnokot, de elég szomorúnak tartom azt, hogy ilyen kevesen vagyunk
itt, akinek járt állandóan a szája a háta mögött. Most itt lehetne megragadni a lehetőséget. Én el szeretném
mondani. Elmondtad, hogy mióta van itt és én úgy gondolom, hogy szerintem többet volt szabadságon
vagy  táppénzen,  mert  nem  szeretnék  nevet  mondani,  de  hogy  ki  és  mit  rakott  rendbe  búcsú  előtt.
Elmentetek kimérni,  hogy hol van önkormányzati terület,  de nem kellett volna elmenni csak meglátta
volna, mert ahol nagy volt a fű az mind önkormányzati terület. A másik az, hogy én nem háborgok azért
sem, mert a temetőt rendbe kell rakni, mert én megcsinálom. Elég szomorú, hogy a munkája egyenlő a
nullával. Mert nő létemre különb módon nyírom a füvet, mint ő. Ott van a fűnyíró, miért kell mindenhol a
damilossal  vágni.  Én  nyírtam  az  Önkormányzatnak.  A  másik,  amit  szeretnék  még  mondani,  hogy
említetted a járdának a pályázati helyzetét, hogy eddig még nem nyert. Ez is nagyon szomorú, mert nem
tudom, hogy Te vagy a Képviselő-testület jártatok már a járdán lefelé Bozsokon, mert én múltkor az
Andrisék előtt akkorát estem, mint a nagykabát. Hadd ne mondjak megint nevet, valaki már kétszer esett
el, mert egyszerűen nem lehet ezeken a járdákon járni. Nem tudom, hogy mit lehetne tenni, de addig amíg
baj nincs. Akár én is kieshettem volna a munkából, mert mentem dolgozni. Tudod, hogy vagyok olyan
karakán, hogy elmondom. Az árok miatt már nem szólok, elengedtem, ha lesz akkor lesz, ha nem lesz
akkor nem lesz. De szomorúnak tartom, hogy csak ennyien vagyunk itt azok közül, akiknek mindig jár a
szája erre a jó emberre. Neki nincs egy munkaköri leírása, csak a fűnyírás? Kapott eszközöket kapott
fűnyírót miért mindent a damilossal nyír?

Banga Anikó polgármester
Egyenetlen a terület. És egyszerűen nem megy el a fűnyíró.

Francsics Zoltánné bozsoki lakos
Azért a temetőnél elmegy, meg elég sok helyen

Pirosné Hodics Edit bozsoki lakos
Ravatalozónál? Akkor mondja azt, hogy nem mer ráülni a gépre, 

Banga Anikó polgármester
A gépet  olyan  tengelyferdüléssel  örökölte  meg,  hogy  öt-hatszázezer  forint  lenne.  Fűnyíró  traktorunk
elméletileg van, de gyakorlatilag nem használható. Én mindent megértek. Ha mindenki a szívére teszi a
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kezét, azért annyi fű még nem nőtt, mint amennyi idén volt. Úgy gondolom, hogy amit ennyi pénzért meg
lehet  követelni,  azt  a  Gyuri  megcsinálta.  Lehetne  jobban  csinálni?  Igen,  biztos,  hogy  lehetne.  Én
pillanatnyilag örülök annak, hogy van egy kommunális dolgozója az Önkormányzatnak. Arra, hogy még
egy embert vegyünk fel, arra pedig biztos, hogy nincsen forrásunk.

Pirosné Hodics Edit bozsoki lakos
Én ezt  is  megértem Anikó,  de akkor is  van egy munkaideje és sok minden beleférne abba az időbe.
Augusztus 20-án például nem voltunk felzászlózva. Lehet, hogy csak én mindenben a szálkát találom, de
úgy gondolom, hogy nem.

Francsics Zoltánné bozsoki lakos
És ő hány órás? Milliószor délben már Kőszegen lehet látni a Tescoban, hogy vásárol, és felesleges még
festeni, amikor jó idő van, azt ráérne később is. Itt a Kultúrház előtt is a patak, hogy néz ki, azt is ki
lehetne pucolni. Akkor fent a faluban is a híd körül, és tényleg úgy néz ki a patakpart is, hogy gyalázat. Fel
kellene azokat a tulajdonosokat is szólítani, akik nem Bozsokon laknak, hogy tartsák rendbe a házuk előtt.
Ne úgy nézzen ki a falu. Bozsok mindig az 1. helyen volt, most meg a béka feneke alatt vagyunk az 5 falu
között. Nem halad semmi sem előbbre. Hány órában van?

Banga Anikó polgármester
Nyolc órás, csak már hat órakor kezd. 

Francsics Zoltánné bozsoki lakos
És sötétben mit csinál? A buszvárók, hogy néznek ki, a szemetesek tele vannak!

Balázs Ilona bozsoki lakos
Szeretném kérdezni, hogy bozsoki hozzáértő ember nem volt pályázó?

Banga Anikó polgármester
Több mint egy évig nem volt jelentkező az állásra. A Gyuri Kőszegről jár ki.

Balázs Ilona bozsoki lakos
Azért kérdezem, mert egy bozsoki biztos jobban szívén viselné, anélkül, hogy munkaköri leírása volna.

Kuticsné Fatalin Mária bozsoki lakos
Nekem ötletem van.  A  falu  táblába  nem lehetne  egy  sebesség  korlátozó táblát  tenni,  egy  negyvenes
korlátozást mondjuk?

Dr. Zalán Gábor Jegyző
A Magyar Közutat megkérdezhetjük, hogy egy zóna táblát esetleg.

Kiss Rozália bozsoki lakos
Én nem ezzel a témával kapcsolatban, de természetesen a tábla mindenféleképpen jó lenne. Én kivételesen
köszönetet szerettem volna mondani, a Jegyző úrnak és a Frank úrnak. Mindkettőnek azért, mert sikeresen
elvitették a házam elől a telefonfülkét és senkinek nem hiányzik. Viszont van a telkemen egy buszmegálló
építmény, ami nagyon csúnya. Szeretném azzal valami lenne kezdve vagy felújítanák, vagy elvinnék. Persze
a telek az enyém. Ha valaki bejön a faluba és ott leszáll a buszról, az egy elég rozoga építmény. Köszönöm.

Koller Frigyes bozsoki lakos
Ha már itt a közlekedésről van szó, akkor ahol megfordul a busz ott van a tábla, rendszeresen közlekedek
arra lefelé. Most az a diófa, ami ott kinőt, még észre sem lehet venni a táblát. Már Darabos Béla idejében
jeleztem,  vissza  lehet  nézni  a  jegyzőkönyveket.  Akkor  már  elmondtam,  hogy  elsőbbségadás  kötelező
jelzőtábla volt valamikor. Közlekedési jogállás szerint felülről jobbkezes utcának minősül. Hol a tábla? Ez
még mind semmi. Apha KFT, akkoriban még a rendszerváltás előtt a földút vezetett le, azóta lett bicikliút,
aszfaltos út, egyéb fejlesztették az utakat. A közlekedési jogállás ott sincs rendezve, viszont alulról, ha jön
valaki hazafelé úgyszintén jobbkezes utcának minősül. Ezeket a dolgokat jeleztem, a Közútkezelő felé is
jelezni kellene.  A másik probléma az,  hogy senki nem fogja figyelembe venni az Apha Kft-t.  Onnan
teljesen mindegy, hogy a Szombathelyről jön 100 vagy 120-szal az autó és traktoros kimegy elé, akkor az
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autós lesz a hibás. Vannak ezek a bokrok, amikor kezdenek egész jól elfáradni, persze előbb utóbb csak
kivágják őket. Olyan jelentős mértékben belóg az útnak a nyomvonalába, hogy fél métert akár 70 cm is
elvesz a közlekedési felülettől. Akkor van baj, ha egy másik autó is jön. Ezeket a dolgokat is rendezni
kellene. A Sziklai Ede bácsi előtt az a pampafű, ha valaki bekanyarodik, ott nem lehet elmenni, mert ott
már az út terjedelmének a felét elfoglalja. Ezeket jó lenne rendezni.

Balázs Ilona bozsoki lakos
Nekem egy egész más témám volna. Konkrétan leginkább ezért jöttünk el. Nem vagyunk bozsokiak, de
már itt lakunk több mint 20 éve. Észrevettük mi is, meg unokánk is van, hogy az elmúlt 10 évhez képest
az utóbbi pár évben nagyon sok kisgyerek van. Úgy látjuk, hogy a kisgyerekeknek nincs közösségi tere.
Ezért kérdezném az Önkormányzatot, hogy ez ügyben, például játszótér ügyében vannak -e tervek? Ha
vannak, akkor mikorra vannak tervek? Amíg kicsik vagy a következő nemzedéknek? Erre szeretnék kérni
választ, illetve felvetném azt is, hogy egy közösség erejével sok mindent lehetne tenni, ha vannak tervek.
Köszönöm.

Banga Anikó polgármester
Úgy volt az elmúlt időszakban, hogy nem várt és váratlan közüzemi kiadásokra spóroltunk, de most úgy
látjuk,  hogy  van  némi  rendelkezésre  álló,  szabadon  felhasználható  keretünk.  Ebből  akkor  valamit
kisajtolhatnánk, hogy ne kelljen megvárnunk egy Magyar Falu programos játszóteres pályázatot. Ebben
mindenképpen egy közös együtt gondolkodásra szerintem a január folyamán sort keríthetnénk. Ez helyileg
az Önkormányzat hátsó udvara vagy a focistákkal egyeztetni kellen, hogy ott férne -e el esetleg? Ha nem is
egy csúcsszuper játszótérben gondolkozva, de szépen apránként ahogyan a költségvetés engedné.

Balázs Ilona bozsoki lakos
Köszönöm  szépen.  Igazából  én  mind  a  kettőt  jó  helynek  tartom,  mindegyiknek  vannak  előnyei.  A
focipályának a bozóthely annyiból lenne előnye, hogy egyébként is egy közösségi tér. A bizonyos nagyságú
kölykök ott nagyon frankón tudnak eljátszani öröm nézni őket, de bizonyos kor alatt nem megy a dolog,
de már odaszokhatnának és lenne egy komplexebb szolgáltatása. És nekik amúgy is fontos, úgy tudom,
hogy van egy alapítványuk. De itt a hátsó rész ugyanolyan kedves. Köszönöm.

Koller Frigyes bozsoki lakos
Én is a sebesség mérésre szeretnék reagálni, a rendőrséget kellene szerintem megkérdezni traffipax-ról.
Mert ha kirakunk egy negyvenes táblát szerintem 99 százalékát nem érdekli. Viszont Búcsúba is majdnem
minden nap kint áll a tűzoltóság előtt a traffipax és szerintem meg lehetne kérdezni. 

Banga Anikó polgármester
Erre kaptam azt a választ, hogy a Kőszegieknek nincs a Szombathelyiek vezérlésébe pedig nem tudnak
beleszólni.  Az  önkormányzatok kihelyezik  ezeket  a  dobozokat  és  a  rendőrség  tud  belerakni  kamerát.
Lukácsháza próbálkozott ezzel, 12 millió forintba kerül egy ilyen doboz plusz a rezsi költsége, mert télen
fűteni nyáron hűteni kell. És a rendőrség dönti el, hogy tesz e bele kamerát.

Frank János alpolgármester
Lehet, hogy egy forgalomlassító sziget lenne a megoldás? Ami elterelné egy kicsit.

Banga Anikó polgármester
A Magyar Közútnak feltesszük írásban ezeket a felmerülő kérdéseket és ők fognak állást foglalni majd.
Talán lesz olyan megoldás, ami mindenkinek jó lesz. Ha nem is személyesen, de nedvesítsük majd ezeket a
kilógó bokros ingatlanokat. Írásban fogjuk felszólítani őket, hogy rendezzék. Vagy kivágjuk saját magunk.

Kuticsné Fatalin Mária bozsoki lakos
Nekem lenne még egy  kérdésem,  azok a  nagy  hatalmas kocsik,  amik  a fákat  cipelték,  azok út  pénzt
fizetnek nektek, hogy tönkre tették az utat? Meg mindig a forgalommal szemben tud csak kifordulni az
autó. Van ott a kis szobor és nem a jobb, hanem a bal oldalán jött le kamion.
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Banga Anikó polgármester
Nem a tönkretett útért, de igen. Nem az Aranypatak oldalán jön le, hanem a másik oldalon. 

Kuticsné Fatalin Mária bozsoki lakos
Meg van a járda rész is ott, oda nem lehet valamilyen korlátot tenni? Mert most már alig van járda és
nagyon sokszor az autók, ahogy jönnek az embernek a falhoz kell préselődni, hogy nehogy elsodorja. A
másik, amit még szeretnék megkérdezni, hogy a buszmegálló tábla az rossz helyen van. A köves részen a
Rózsikának a kapujában, szemben állunk meg. Alulról jött a busz és szépen elment és elkezdek integetni és
megáll. Mondja, hogy miért nem a megállóban áll? Mondtam, hogy ne haragudjon mi mindig itt szoktunk
állni, a megállóban vagyok. Végül rájöttem, hogy igaza van. Mert én a tábla mögött álltam. Ahol a tábla van
az a Teriék oldala, de a Teriék előtt meg nincsen se kavics, semmi. Ott álljunk az árokban. Vagy a táblát
kellene egy kicsit odébb tenni vagy ott kellene valamit csinálni?

Frank János alpolgármester
A sofőr főnöke helyezte ki a táblát, tehát nem mi tettük ki, hanem a Vasi Volánbusz Zrt.

Kuticsné Fatalin Mária bozsoki lakos
Akkor viszont ott kellene valamilyen járda lapokat, hogy ne az árokban, a fűben álljunk meg.

Koller Frigyes bozsoki lakos
Anikó, az önkormányzatnak csak úgy érdekességképpen, mert nem mintha annyira érdekelne, mert nem
járok busszal. Az Önkormányzatnak mennyi beleszólása van buszmenetrendi dolgokba? Kérheti esetleg?

Banga Anikó polgármester
Kérheted, de valószínűleg nem találsz meghallgatásra. Van valamilyen módosítási szándékod?

Koller Frigyes bozsoki lakos
Nekem nincs.  Csakhogy érdekelt  a  dolog.  Mostanában,  ahol  dolgozom a  cég felé  jött  olyan kérés  az
Önkormányzattól, hogy a dolgozók későn érnének be Szombathelyre is. Külön egy járatot indítottak, fél
órával előbb. Nem használom a busz járatot,  nem is érdekel különösebben, ezt a 3 évet már kibírom
nyugdíjig. Egyszer mentem a busszal a szervízbe kellett vinnem az autót, de mikor leszálltam, mondtam,
hogy én többet veletek nem foglalkozok. Jól figyeld meg az adatokat. Felülsz Szombathelyen a buszra és 1
óra 3- 5 perc a menetidő. Na mondom, mikor érünk haza, olyan rugalmatlan ez a menetrend. Miért nem
tud eljönni,  ami  Kőszeg  felé  közlekedik.  Szinte  élhetetlenné  teszik  így  a  busszal  való  közlekedést.  A
huszonegyedik században azért nevetséges dolog, 20 km-t teszünk meg az Ady térig 1 óra 5 perc alatt.
Nevetséges dolgok.

Banga Anikó polgármester
Köszönöm szépen. Amennyiben nincs több hozzászólás, akkor szeretném megköszönni, hogy eljöttek a
közmeghallgatásra.
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